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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Gulyás Gergely, Miniszterelnökséget vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen szakmai szempontok szerint került sor a 
bürokráciacsökkentésre és milyen mértékben érintettek az egyes minisztériumi főosztályok, 
illetve minisztériumi háttérintézmények? " 

Tisztelt Miniszter Úr!

A közigazgatás modernizációja érdekében szükséges intézkedésekről szóló 1535/2018. (X. 29.) 
Korm. határozat szerint a Kormány kiemelt célja a hatékony állam, ezért évek óta több eszközzel is 
csökkenti a bürokráciát. A cél az, hogy kizárólag annyian dolgozzanak a központi közigazgatásban, 
mint amennyire feltétlenül szükség van, tehát kevesebb tisztviselő legyen, de magasabb bérért. 
Ennek részeként a Kormány egyetért azzal, hogy a minisztériumok és a miniszterek irányítása vagy 
felügyelete alá tartozó szervek 2019. január 1. napjától kizárólag a feladataik ellátásához 
elengedhetetlenül szükséges létszámmal rendelkezzenek. A tervezhető és hosszútávon fenntartható 
kormányzati létszámgazdálkodás kialakításával párhuzamosan megtörténik a béremelés 
előkészítése is.”

Kérdéseim:

Milyen módszerrel határozta meg a kormány a minisztériumok és a miniszterek irányítása vagy 
felügyelete alá tartozó szervek feladataik ellátásához elengedhetetlenül szükséges létszámát? 

Részletes bontásban hogy valósult meg a létszámleépítés az egyes minisztériumi főosztályok és 
háttérintézmények szintjén? Ez az egyes területeken dolgozók hány százalékát érintette? 

A megszüntetett státuszok hány százaléka volt betöltött, illetve betöltetlen? 

Döntött-e már a Kormány a központi igazgatásban dolgozók bérfejlesztéséről? Hány százalékkal 
emelkednek a kormánytisztviselői bérek januártól? 



Várom válaszát!

1


